

GUILLEMOT CORPORATION S.A. B.P 2 56204 La Gacilly Cedex FRANCE

Guillemot Corporation S.A. All rights reserved. THRUSTMASTER and the "T.A.R.G.E.T Thrustmaster Advanced programming logo are trademarks or registered trademarks of Guillemot Corporation S.A. This product is covered by several patents. Windows® is a registered trademark of Microsoft Corporation in the United States and/or other countries, and is a product of the Department of the Air Force. Endorsement by the United States Air Force is neither intended nor implied. All other nationally and internationally recognized trademarks and brand names are hereby acknowledged and are the property of their respective owners. Illustrations not binding. Contents, design and specifications are subject to change without notice from one country to another.

GUILLEMOT CORPORATION S.A. B.P 2 56204 La Gacilly Cedex FRANCE

© 2023, Guillemot Corporation S.A. Tous droits réservés. THRUSTMASTER et le logo T.A.R.G.E.T Thrustmaster Advanced programming logo sont des marques ou des marques déposées de Guillemot Corporation S.A. Ce produit est couvert par plusieurs brevets. Windows® est une marque déposée de Microsoft Corporation aux Etats-Unis et/ou dans d'autres pays. Produit et approuvé par le Département de l'Air Force. L'approbation par la United States Air Force n'est ni expresse ni implicite. Toutes les autres marques et noms de produits reconnus nationalement ou internationalement sont reconnus par la présente et sont la propriété de leur propriétaire respectif. Les illustrations ne sont pas contraignantes. Le contenu, la conception et les spécifications sont susceptibles de changer sans préavis et de varier selon les pays.

Produced in North America & Europe, made in China / Conçu en Amérique du nord, en Europe, fabriqué en Chine

Photo Credits / Crédits photos : © United States Air Force — Gert Kromhout/Stocktrek Images/ gettyimages.fr



International Associates Limited
Centrum House, 38 Queen Street,
Glasgow, Lanarkshire, G3 1DX, UK
UKRP@ia-uk.com

*Applicable to EU, UK and Turkey only / Applicable à l'UE, au RU et à la Turquie uniquement • ** CE certified for home use / Certifié CE pour un usage domestique • *** FCC certified for home use / Certifié FCC pour un usage domestique

INTERNATIONAL (Not for US and Canada)
Viper TQS Mission Pack



3 362934 003296

4060254

US AND CANADA
Viper TQS Mission Pack



6 63296 42418 1

4060254

5080401

www.thrustmaster.com

(1) Sold separately / Vendu séparément / 單獨銷售 / Se venden por separado / Wird separat verkauft / 별도 판매 / Wordt apart verkocht / تباع منفصلة / Venduto separatamente / Приобретается отдельно / Do nabycia osobno / 別売 / Prodává se samostatně / Vendido à parte / Ayrı olarak satılır / Myydään erikseen / Säljs separat / Predávané samostatne / Külön kapható / נמכרים בנפרד